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雪飘的日子，欢乐的节日，勤劳的驯鹿，慈祥的老人，傻睡的你。最珍贵的礼物，是温馨短信，传送最真心的祝福给你：祝圣诞快乐！以下是为您整理的《圣诞节快乐英文简短祝福语》，供大家参考。>【篇一】 1、这是我发给你的三天后的信息，别偷看哦，叫你别看，...
雪飘的日子，欢乐的节日，勤劳的驯鹿，慈祥的老人，傻睡的你。最珍贵的礼物，是温馨短信，传送最真心的祝福给你：祝圣诞快乐！以下是为您整理的《圣诞节快乐英文简短祝福语》，供大家参考。
>【篇一】
1、这是我发给你的三天后的信息，别偷看哦，叫你别看，还看，祝你圣诞快乐！
This is information I sent to you three days later, don\'t peep oh, call you don\'t look, look, also wish you a merry Christmas!
2、随着平安夜的到来，向你说一声：永远平安。让这祥和的旋律，伴你度过一生。
With the arrival of Christmas Eve, have a chance to say to you: peace forever. Let this auspicious melody, I wish you a lifetime.
3、平安夜我们去聚餐，圣诞夜我们去唱歌，狂欢夜我们去蹦迪。我要我们在一起！
We go to dinner on Christmas Eve, Christmas Eve we sing, carnival night we go to the disco dancing. I want we are together!
4、我现在特别希望自己变老！是不是很奇怪，因为今晚你没有理由不爱一个老人！
Now I particularly want to grow old! Tonight is very strange, because you have no reason to not love an old man!
5、在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。
In the season of joy I present my sincerest wishes and kindest thoughts. May this Christmas outshine all the rest.
6、我想把我的手放在你的手里，让你领我走进圣诞节的教堂，过我们俩人的圣诞节！
I want to put my hand in your hand, let you lead me into the church of Christmas, Christmas over the both of us!
7、圣诞树上耀眼的彩灯，祈祷你平安一生；圣诞夜里悠扬的钟声，祝福你快乐一生。
Bright lights on the Christmas tree, pray you safe life; Christmas night melodious bell, wish you a happy life.
8、我已炼成缩小功，会在圣诞晚上缩小到我所牵挂的人袜子里向你问候：圣诞快乐！
I had was to reduce the work, will be on Christmas night to my care of sock greeting you: merry Christmas!
9、亲吻你脸颊，让爱的祝福化作片片晶莹的雪花。溶入你心里。亲爱的祝你圣诞快乐！
Kiss your cheek, let the blessings of love into every piece glittering and translucent snowflake. Into your heart. Dear wish you a merry Christmas!
10、懂得享受，懂得分享，生活中有数不完的美好！朋友们，欢愉起来吧，圣诞节快乐！
Know how to enjoy, know to share, there are the good in life! Cheer up, my friends, merry Christmas!
>【篇二】
1、始终思念你，捎来圣诞佳节最美好的祝福，祝圣诞吉祥，新年如意。
Christmas greeting you who is thought about all the best wishes, I wish a Christmas and a happy New Year.
2、在这辉煌快乐的圣诞佳节，献上一切美好的祝福！祝一切顺心如意！
A brilliant and happy Christmas season, all good wishes! I wish all the best!
3、钟声已响起，在久久的仰视中，有一片暖意，也静穆如钟地在心头升起。
The bell has sounded and looked up a long time, there is a warm, also delivery such as clock to rises in my heart.
4、平安之夜的使者，向你报一声平安，让这祥和的旋律，伴随你度过今晚。
Night the angel of peace, to offer a safe, let this auspicious melody, accompany you through tonight.
5、只有钟声响起，愿我的祝福化作飞翔的天使，飞向你的窗口，圣诞快乐！
Only bells, let my blessing into flying angel, fly to your window, merry Christmas!
6、愿你将我的爱深深体验，感受我无边的思念，祝你圣诞快乐，甜蜜每一天。
May my love deeply experience, would you feel my endless thoughts, wish you a merry Christmas and happy every day.
7、圣诞的钟声在你我耳边敲响，愿你在这个特别的时候开心快乐，永远幸福！
Christmas bells rang in my ear you, wish you happy in this special time, happiness forever!
8、铃儿响，鹿儿跑，把我的心儿带给你，平安夜，狂欢夜，有你有我才精彩！
Jingle bells, the deer run, bring my heart to you, the night before Christmas, carnival night, have you have I just wonderful!
9、岁月悠悠，时光如流，恰是怀念最多时，且寄予无限的祝福，祝圣诞快乐！
Long time, such as the time flow, just miss the most, and send to the infinite bless, wishing you all a merry Christmas!
10、如果你今天没有收到我的圣诞礼物，那一定是你的袜子有个大洞，快补吧。
If you have not received my Christmas present today, it must be your socks have a big hole, fast repair.
>【篇三】
1、愿你拥有美丽的圣诞所有的祝福。
Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
2、在这佳节里，没有比家更好的地方了。
In the holidays, there is no place like home.
3、祝福你及你所爱的人新的一年中万事如意。
Best wishes for you and your loved ones best wishes for the New Year.
4、愿圣诞是你快乐的时节，愿新年是你幸福的日子。
May you happy Christmas season, may the New Year is the day of your happiness.
5、在圣诞和新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福！
At Christmas and the coming year, wishing you peace, joy and happiness!
6、致以热烈的祝贺和良好的祝福，圣诞快乐，新年快乐。
Warm greetings and best wishes for a merry Christmas and happy New Year.
7、传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意！
Warmest wishes for Christmas and a happy, wish all the best in the New Year!
8、祝我的挚友圣诞快乐。愿你拥有美丽的圣诞所有的祝福。
Merry Christmas, my best friend. Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
9、愿纯洁善良的主赐福与你，宽恕你所有的罪孽。祝你圣诞快乐。
\"Pure good Lord bless you, forgive all your iniquities. Wish you a merry Christmas.
10、你还没收到礼物吗？那就快去睡吧！你的饱嗝声吓着圣诞老人了。
You haven\'t received the gift? Then go to sleep! Your satisfied ge scare Santa Claus.
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